
Van: joost nachbahr nl [mailto:joost@nachbahr.nl]  

Verzonden: maandag 4 februari 2013 22:39 

Aan: 'b.moojen@hilversum.nl'; 'Scheper, Rob' 

Onderwerp: Opmerkingen mbt voortgang groenrenovatie Krekelmeent febr 13 

 

Geachte heer Moojen, 

Geachte heer Schepers, 

Gezien de huidige nieuwe situatie en het belang van een adequate voortgang adresseer ik deze 

bijlage zowel aan de wethouder als aan de verantwoordelijk ambtenaar. 

Wij verzoeken u kennis te nemen van onze opmerkingen en ons voorstel in de bijlage en hierop 

spoedig actie te ondernemen. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de bewonerscommissie groenrenovatie Krekelmeent, 

Joost Nachbahr 

 

 

mailto:joost@nachbahr.nl


Opmerkingen groenrenovatie Krekelmeent  

naar aanleiding van informatie over de voortgang,  

de ontvangst van de aangepaste bomeninventarisatie  

en het overzicht zelfbeheervakken dd. januari 2013 

Bovenstaande informatie was onderwerp van overleg in de 

bewonerscommissie. Daaruit is een aantal punten gekomen die wij voor 

de voortgang van de groenrenovatie Krekelmeent en de participatie van 

bewoners daarin (c.q. draagvlak in de buurt) van belang achten. 

De bewonerscommissie heeft kennisgenomen van het voornemen om eerst een ambtelijk overleg te 

hebben voordat een volgend overleg met de wethouder wordt gehouden. In dat ambtelijk overleg 

zouden van ambtelijke zijde ideeën of plannen worden gepresenteerd op basis van de afspraken van 

wethouder van Osch met de bewonerscommissie. Dat heeft in deze commissie, gezien diezelfde 

afspraken enige verbazing gewekt.  

In het onderhoud met de wethouder is een aantal zaken inhoudelijk en procedureel afgesproken. 

Een aantal aspecten bleef open voor nadere discussie en nadere uitwerking. Op de verslaglegging 

daarvan is onzerzijds gereageerd bij brief van 27 december aan wethouder Van Osch. De formulering 

van die afspraken is vervolgens niet meer definitief vastgesteld. Het is dus op dit moment niet 

helemaal duidelijk welke uitgangspunten nu zijn geformuleerd en afgesproken. Die formulering is 

niet onbelangrijk.  

Wel afgesproken was ons inziens – onder meer  : 

- dat het criterium “geen bomen in de verharding” als zodanig van tafel is. 

- dat er niet meer van wordt uitgegaan dat alle bestaande beplanting in plantsoenen zou moeten 

verdwijnen.  

- dat bomen in principe op dezelfde plaats worden vervangen, tenzij – ondanks beschermende 

maatregelen – redelijkerwijs schade aan kabels en leidingen kan worden verwacht. 

- dat er terughoudendheid wordt betracht met het weghalen / vervangen van (goede) beplanting. 

Goede heesters die niemand in de weg staan blijven behouden onder voorwaarde van redelijke 

beheersmogelijkheden / -kosten. 

- dat wij op basis van de eerdere bomeninventarisatie een specificatie zouden krijgen van de bomen 

die op basis van het 5-jaar-criterium volgens ambtelijk advies zou moeten worden vernieuwd. Op 

basis van dat overzicht zou een gezamenlijke schouw worden gehouden waarin geprobeerd zou 

worden definitief overeenstemming te bereiken tussen bewoners(commissie) en gemeente. Daarbij 

wordt ervan uitgegaan dat te vervangen bomen op dezelfde plaats worden herplant (tenzij …). 

Daarin wordt ook meegenomen hoe conditieverbetering en extra onderhoud de levensvatbaarheid 

van bestaande bomen kan verbeteren. 

- dat wij naar aanleiding van de discussie over zelfbeheervakken een overzicht zouden krijgen welke 

vakken voor zelfbeheer in aanmerking komen. De wijze van zelfbeheer en condities daarvoor zouden 

in een volgend overleg met de wethouder aan de orde komen. 

Wel werd afgesproken om ook ten aanzien van de plantsoenen en plantvakken een gezamenlijke 

ronde te houden om te bezien waar bosplantsoen zou moeten verdwijnen, welke mogelijkheden van 

beplanting er zijn en gewenst worden. 

- dat er een gezamenlijke schouw wordt gehouden om te bezien waar extra onderhoud van 



bestrating nodig is, cq. waar bestrating, stoepranden en dergelijke vernieuwd moeten worden. 

- dat er eveneens in onderling overleg wordt bekeken waar nog eventueel parkeerplaatsen zijn te 

creëren. 

Concluderend lijken ons de signalen dat er ambtelijk wordt gewerkt aan een (gedigitaliseerde en 

waarschijnlijk niet goedkope) presentatie om de bewonerscommissie een concreet inzicht te geven 

in de ambtelijke ideeën over de groenrenovatie van de Krekelmeent voorbarig. 

Er ligt nog steeds teveel open om tot ideeën- en planvorming te kunnen komen. 

Eerst dienen wat ons betreft de voornoemde gezamenlijke rondes te worden gehouden: 

1. Met betrekking tot vervanging en onderhoud van de bomen. (Ter voorbereiding hiervan verzoeken 

wij u om ons de bijlage bij de oorspronkelijke inventarisatie te doen toekomen waarnaar in het 

inventarisatierapport wordt verwezen en waarin de beoordeling per boom is opgenomen.) 

2. Met betrekking tot behoud en vernieuwing van beplanting. 

Tevens dient er duidelijkheid te zijn over zelfbeheermogelijkheden en condities alvorens een 

totaalplaatje van herziening en vernieuwing van beplanting kan worden gemaakt.  

Wij stellen daarom voor om op korte termijn (in de week van 11 februari ev) de afgesproken rondes 

te houden, alvorens op basis daarvan tot uiteindelijke vaststelling van de uitgangspunten en 

uitgangssituatie kan worden gekomen. Die vaststelling lijkt ons te moeten plaatsvinden in het overleg 

met de wethouder. Dat kan in ambtelijk overleg na en naar aanleiding van de rondes worden 

voorbereid. 

Wij vrezen dat er anders dezelfde fout wordt gemaakt als bij het begin van dit proces, waardoor het 

proces niet wordt bevorderd, maar weer wordt vertraagd. Ook wíj hebben belang bij een 

voorspoedige voortgang van het traject en willen in dat verband wel opmerken dat de grote 

vertragingen tot dusver niet aan ons te wijten zijn geweest. 

Tenslotte hebben wij kennis genomen van signalen over opmerkingen over de groenrenovatie van 

Krekelmeentbewoners richting ambtelijke dienst. Wij gaan ervan uit dat deze bewoners (ook) naar 

de bewonerscommissie worden verwezen. Namen, adressen (en telefoonnummer) zijn bij u bekend 

en worden voor de zekerheid hieronder nog eens vermeld. Onzerzijds zullen wij op korte termijn 

informatie aan de bewoners verzorgen. 

Graag op korte termijn contact. 

Met vriendelijke groet, 

Commissie groenrenovatie Krekelmeent 

 

Joost Nachbahr (Krekelmeent 64 – 6930957) 

Mede namens de mede-commissieleden 

Edwin Brinkhuis  Km 74  Piet Pieterse  Km 7 
Herry Keetelaar Km 82  Peter Prinssen Km 108 
Joke Krijnen  Km 95  Houkje Straver  Km 30 
Piet Kuijper Km 57  Frits Wolfswinkel  Km 126 
   Peter Wolzak  Km 26 

  

 


